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Številka: 900-31/2017 
Datum: 5. 7. 2017 
 
Zadeva: Odgovori na zastavljene pobude in vprašanja iz 30. seje Mestnega sveta Mestne 
občine Ptuj,  19. 6. 2017 
 
Dr. Štefan Čelan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podal naslednjo  
pobudo št. 363/30: Ker je Zdravstveni dom Ptuj pred podelitvijo koncesije Darinki Ranfl, dr. 
dent. med. ta program že izvajal in ker razpolaga z ustreznimi novimi prostori ter kadri, 
predlagamo, da se program iz te koncesije s 1. 7. 2017 prenese na Zdravstveni dom Ptuj.         
Odgovor: Mestna občina Ptuj je dne 27. 6. 2017 prejela pisno obvestilo podjetja Dentin d.o.o. 
kateremu je od leta 2006 podeljena koncesija za opravljanje zdravstvene dejavnosti na področju 
zobozdravstvenega varstva odraslih in kjer je odgovorna nosilka dejavnosti Darinka Ranfl dr. dent. 
med. Obveščajo nas, da do nadaljnjega delujejo nemoteno in preklicujejo dopis z dne 7. 6. 2017, v 
katerem so nas prvotno obvestili o nameri upokojitve odgovorne nosilke dejavnosti Darinke Ranfl 
dr. dent. med. ter o prenehanju  izvajanja dejavnosti. 
Odgovor pripravila: Nataša Koderman  
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  
pobudo št. 364/30: Na Potrčevi cesti se naj poskrbi, da se nadomestijo odstranjena drevesa v 
zasajenem drevoredu ter da se pregleda tudi ostala drevesa in oceni ali so potrebni še kakšni 
dodatni posegi.  
Odgovor: Mestna občina Ptuj je v sodelovanju s Skupno občinsko upravo občin v Spodnjem 
Podravju pristopila k pripravi razpisne dokumentacije, s katero se bo določilo zahteve glede 
hortikulturne ureditve celotnega mesta Ptuj. S tem se bo pregledala vsa obstoječa vegetacija, 
pripravila navodila za vzdrževanje, predvidelo nove ureditve, ki bodo sledila obstoječi zasaditvi in 
vključila vso novo zasaditev, ki je predmet posameznih projektov. Cilj dokumenta je, pridobiti 
potrebne informacije glede obstoječe zasaditve, stanja posameznega drevesa in primerno 
nadomestno  zasaditev na posameznih lokacijah. Prav tako je cilj, da se v enem dokumentu 
pripravijo vse usmeritve in podlage za nadaljnjo ureditev, ki bo imela redosled in najpomembneje 
izgled. 
Odgovor pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo 
pobudo št. 365/30:  Mestna občina naj pozove lastnike zemljišč in nepremičnin, kjer se je 
vegetacija zelo razrasla, da naj za svojo lastnino primerno skrbijo na način, da z redno košnjo 
omejujejo razrast dreves in trave tako, da ta ne vpliva na stanovalce v bližini (konkretno: 
zemljišče na Osojnikovi cesti za Mercatorjevo trgovino; zemljišče na Vičavi/Orešju pri Zlati 
goski).  
Odgovor: Medobčinska inšpekcija Skupne občinska uprava občin v Spodnjem Podravju, Mestni trg 
1, 2250 Ptuj, je po pooblaščeni uradni osebi, inšpektorici, na osnovi pobude in pristojnosti nadzora v 
skladu s tretjo alineo 8. člena Odloka o javnem redu in miru v Mestni občini Ptuj (Uradni vestnik 
Mestne občine Ptuj, št. 8/10), ki določa, da je zaradi varstva okolja in zunanje podobe kraja 
prepovedano opustiti vzdrževanje, čiščenje in urejanje zgradb, dvorišč, vrtov, nasadov, poti, ograj in 
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drugih objektov, ki v neurejenem stanju kazijo zunanji videz okolice, proti lastnikom parcel 
(zemljišče na Osojnikovi cesti za Mercatorjevo trgovino; in zemljišče na Vičavi/Orešje pri Zlati 
goski) uvedla inšpekcijski postopek z ukrepom.  
Odgovor pripravila: Majda Murko, medobčinska inšpektorica  
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  
pobudo št. 366/30: Pristojne službe se naj dogovorijo za dokončno sanacijo ob železniški 
progi (pri mestnem parku, nasproti OŠ Mladika); zaradi nedokončanih del tam namreč na 
cesto polzi drobno kamenje in dela ta odsek nevaren za kolesarje in rolkarje. 
Odgovor: Glede na podano pobudo, bomo posredovali zahtevo za dokončanje ureditve ob železniški 
progi v stanje, kot je izvedeno že na obravnavanem delu. 
Odgovor pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  
pobudo št. 367/30: S Turističnim društvom Ptuj se je potrebno dogovoriti in jim v ta namen 
tudi zagotoviti sredstva, da se po vzgledu nekaj že obnovljenih starih cvetličnih korit, obnovi 
tudi preostale, ki jih imamo in jih razporedi po mestu.  
Odgovor: Cvetlična korita se bodo uredila skladno z novelacijo Kataloga urbane opreme in Načrta 
postavitve urbane opreme, ki ga pripravlja SOU SP skupaj z izbranim izdelovalcem. V katalogu bo 
izbran primeren nabor korit za posamezne lokacije, prav tako tudi izbor rastlin, ki bodo primerne za 
sajenje v posamezna korita in tudi navodila za njihovo vzdrževanje. 
V ta namen se bo v naslednjem proračunskem obdobju skušalo umestiti dodatna sredstva za 
izvedbo korit in ostale urbane opreme. 
Odgovor pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  
pobudo št. 368/30: Pristojne službe se naj z lastnikom zapuščene površine, kjer je nekoč bilo 
urejeno odbojkarsko igrišče na Ranci, dogovori za način, kako zagotoviti, da bo to ponovno 
na razpolago občanom in varno za uporabo. V stanju kot je sedaj, ne samo da kazi podobo 
okolice, ki jo želimo urejati za namene turizma, temveč je lahko tudi pogojno nevarno za 
otroke, ki se kljub vsemu še vedno na tem pesku igrajo.  
Odgovor: Parcela št. 701/2, k. o. 401 Brstje, kjer je bilo nekoč urejeno odbojkarsko igrišče na mivki, 
je v zasebni lasti. Z lastnikom zemljišča bomo organizirali sestanek, na katerem ga bomo seznanili z 
navedeno problematiko in ga prosili, da nam predstavi, kakšni so njegovi plani z navedeno parcelo, 
ki se v okviru veljavnega OPN nahaja znotraj območja namenske rabe JE26 Ptuj – Ranca in je 
namenjeno nadaljnjemu razvoju turističnih in športno rekreacijskih dejavnosti ob Ptujskem jezeru. 
Za izvajanje kakršnih koli nadaljnjih aktivnosti na tem območju, je potrebna izdelava občinskega 
podrobnega prostorskega načrta OPPN. 
Odgovor pripravila: Klavdija Petek 
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednjo  
pobudo št. 369/30: Občina naj bi se pogovarjala o brezcestninskem obvozu po AC do Hajdine. 
Kako daleč je dogovor? 
Odgovor: Na podlagi zahteve Mestne občine Ptuj je Direkcija RS za infrastrukturo pri pripravi 
Elaborata začasne prometne ureditev v času zapore mostu čez Dravo zahtevo upoštevala. Tako bo v 
celotnem času zapore na odseku avtoceste od razcepa Draženci do izvoza Hajdina veljal brez 
vinjeten prometni režim. Ureditev bo ustrezno označena. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
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Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje 
vprašanje št. 370/30:  Kdaj se bodo gradila krožna križišča na Bregu? Oz. zakaj se bo gradilo 
sedaj in dovolilo gradbenim vozilom voziti po novozgrajenih rondojih, ter že na začetku 
dodatno obremeniti ostale lokalne ceste, preden se uredijo obvozne poti? 
Odgovor: Mestna občina Ptuj ureja komunalno infrastrukturo z izgradnjo fekalne kanalizacije. Po 
končani izgradnji lahko DRSI nadaljuje z ureditvijo krožišč. S tem želimo zagotoviti celovito ureditev 
območja na Mariborski cesti. Z naročnikom DRSI bomo uskladili optimalno rešitev sočasnega 
urejanja krožišč z obnovo starega mostu, da ne bi po nepotrebnem prihajalo še do dodatnih zastojev 
in oviranja prometnih tokov.  
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje 
vprašanje št. 371/30: V kako hitrem času bi se lahko obnovil leseni most pri golf igrišču?  
Odgovor: Most nad potokom Studenčnica je v sklopu rednega vzdrževanja cest v rednem letnem 
planu za sanacijo. Koncesionar vzdrževalec cest je glede na slabo stanje mostu že pristopil k odpravi 
napak in sanacijskih del. Dokončna sanacija se bo izvedla v mesecu juliju 2017. S tem bo 
zagotovljeno varno odvijanje prometa. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje  
vprašanje št. 372/30: Katera območja so še letos v planu za postavitev optičnega omrežja? 
Kdaj bo v načrt prišla celotna Potrčeva cesta? 
Odgovor: Letos so prioritetno v planu območja, ki so pogodbena obveza Teleinga d.o.o. in morajo 
biti dokončana do konca leta 2017, in sicer Grajena (gradnja je v zadnji fazi) in Krčevina pri Ptuju. 
Optično omrežje bo »dokončano« še v Podvincih, prav tako se bo polagala optika še preko ptujskega 
mostu in na območju Lekarne Toplek pri Splošni bolnišnici Ptuj. Celotno pokritje Potrčeve ceste 
bomo obravnavali na naslednjem kolegiju, ki bo na sporedu po dopustih (v juliju) in vam takrat 
javimo kakšen bo dogovor. 
Odgovor pripravil: Gregor Kovačec, direktor KKS Ptuj d.o.o. 
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje  
vprašanje št. 373/30: Ali  bo občina v prihodnjih letih poskrbela, da na Ptuju nastane nov 
večstanovanjski objekt? 
Odgovor: V Mestni občini Ptuj imamo zemljišče, ki je primerno za gradnjo večstanovanjske zgradbe. 
Smo v pripravi idejnega načrta, ki ga bomo mestnemu svetu predstavili na eni izmed prihodnjih sej. 
Hkrati iščemo druge rešitve za povečanje stanovanjskega fonda za reševanje stanovanjske 
problematike mladih. Rešitve potekajo v smeri koriščenja podstrešij večstanovanjskih stavb, prenov 
dotrajanih stanovanj v starem mestnem jedru, nakupom ali izgradnjo novih. Hkrati iščemo ustrezne 
rešitve tudi za socialno ogrožene. Za te namen izgradnje večstanovanjske zgradbe je možno 
sofinanciranje s strani Stanovanjskega sklada RS. 
Odgovor pripravila: Asja Stropnik Paternost 
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje  
vprašanje št. 374/30: Kdaj se bo zaprla deponija na Gajkah?  
Odgovor: Na podlagi odločitve vseh političnih skupin MS MO Ptuj v zvezi z nadaljevanjem delovanja 
CERO Gajke, Mestna občina Ptuj pripravlja spremembe in dopolnitve projektne in okoljske 
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dokumentacije za nadgradnjo CERO Gajke na podlagi novih dejstev in izhodišč povezanih med 
drugim tudi z dogovarjanjem med MO Ptuj in MO Maribor o skupnem reševanju področja ravnanja z 
odpadki. Idejna zasnova projekta se pričakuje v mesecu juliju, ko se bo organiziral tudi sestanek s ČS 
Spuhlja, kjer se bo občina dogovarjala s svetniki ČS Spuhlja o nadaljnjih aktivnostih na CERO Gajke, 
prav tako pa tudi o pogodbi med MO Ptuj in MČ Jezero katere pravna naslednica je ČS Spuhlja. 
Odgovor pripravila: Alenka Korpar                   
 
Klemen Rutar, Svetniška skupina Nova Slovenija in občani Mestne občine Ptuj je podal 
naslednje  naslednje 
vprašanje št. 375/30: Ali se v prihodnosti razmišlja o zaprtju celotnega dela starega 
mestnega jedra za motorni promet, ali pa vsaj predel od vstopa na območje tržnice in 
navzgor po Slomškovi ulici, vse do konca Prešernove ulice, glede na novico, da je v planu 
prenova mestne tržnice? 
Odgovor: V prihodnosti se razmišlja o zaprtju celotnega dela starega mestnega jedra za motorni 
promet. V predelu od vstopa na območje tržnice in navzgor po Slomškovi ulici do cerkve je 
predvidena obnova, ki se bo vklopila v obnovo celotne tržnice. Posledično pomeni, da bo ureditev 
narejena na način, da se vzpostavi skupna raba območja za kolesarski ter peš promet z motornim 
prometom. To pa pomeni manj atraktivno pot za motoriziran promet in en korak bližje ureditvi 
območja brez motornih vozil. 
Odgovor pripravil: Andrej Trunk 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednje  
vprašanje št. 376/30: Ali so intervencijske poti dogovorjene preko peš mosta, saj ji odgovor  
ni poznan?  
Odgovor: V času popolne zapore mostu čez Dravo se bo uredil most za pešce in kolesarje kot 
začasna intervencijska pot za vozila na nujni vožnji, tako da bodo možni prehodi interventnih vozil 
ter manjši avtobus mestnega potniškega prometa hkrati s peš  in kolesarskim prometom. 
Intervencijska pot bo označena s prometnimi znaki in označbami na vozišču pred vstopom in 
izstopom na peš most. Za intervencijsko pot se bo uporabljala sredinska asfaltirana površina. Na 
intervencijski poti bo zagotovljen nemoten prehod vozil. Dostopne poti bodo vedno proste in 
prehodne.  
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednje  
vprašanje št. 377/30: Ali je dogovorjeno, da ni potrebno imeti vinjet med Puhovim mostom 
in izvozom za Hajdino? 
Odgovor: Na podlagi zahteve Mestne občine Ptuj je Direkcije RS za infrastrukturo pri pripravi 
Elaborata začasne prometne ureditve v času zapore mostu čez Dravo se je zahteva upoštevala. Tako 
bo v celotnem času zapore na odseku avtoceste od razcepa Draženci do izvoza Hajdina veljal brez 
vinjeten prometni režim. Ureditev bo ustrezno označena. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednjo  
pobudo št. 378/30: Glede na to, da bo višek turistične sezone, se bodo kolone pričele od 
Maribora proti Gruškovju. Zato se je potrebno dogovoriti z upravljavcem cest, da se med 
postajališčem Dravsko polje in med izvozom Puhov most zakoliči en vozni pas, da se na tem 
postajališču vozila začnejo razvrščati na tista, ki gredo na Hajdino in Puhov most in tiste 
kolone, ki stojijo proti Gruškovju.  
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Odgovor: Na podlagi podane pobude bo na DARS d.d. in Direkcijo RS za infrastrukturo posredovana 
pobuda za ureditev razvrščanja na omenjenem odseku avtoceste, saj bi s tem zmanjšali zastoje 
lokalnega prometa. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Nuška Gajšek, Svetniška skupina SD je podala naslednje  
vprašanje št. 379/30: Kako daleč je urejanje pločnika na Zagrebški cesti na naselje Turnišče? 
Odgovor: Pred pričetkom zapore starega mostu čez Dravo smo razširili bankine, ki omogočajo 
varno hojo ob cesti. V sodelovanju s Fakulteto za gradbeništvo pripravljamo popravke projektne 
dokumentacije. V kolikor bo možno bomo projekt predlagali v izvedbo ob rebalansu proračuna 
2017 oz. bomo predlagali ureditev krožišča s pločnikom v proračunu za leto 2018. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija je podal naslednjo  
pobudo št. 380/30: Urediti bi bilo potrebno, da bo Avtobusna postaja Ptuj ponovno dobila 
status, kot ga je že imela. S pridobitvijo statusa bi se moralo urediti tudi še vse ostalo, 
sanitarije in okolica. 
Odgovor: Avtobusna postaja na Ptuju je v lasti podjetja Arriva. V preteklosti smo že poskušali s 
pomočjo Javnih služb Ptuj d.o.o. imeti odprte sanitarije, ki pa so v zelo slabem stanju in so potrebne 
temeljite obnove. Na mestni občini se pogovarjamo s potencialnim investitorjem, ki bi gradil bloke 
na območju prvih vrtov nasproti železniške postaje, saj se ta investitor tudi dogovarja, da bi preselil 
avtobusno postajo. S tem bi pridobili novo avtobusno postajo z urejenimi sanitarijami in vsem 
ostalim. 
Odgovor pripravila: Simona Kučiš Pogorelc 
 
Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija je podal naslednjo  
pobudo št. 381/30: Na Ptujskem gradu naj bo vedno izobešena zastava mestne občine ali 
slovenska zastava. 
Odgovor: Občinska uprava Mestne občine Ptuj, Javne službe Ptuj in PMPO so opravili terenski ogled 
in izbrali lokacijo za postavitev droga, na katerem bo stalno izobešena zastava Mestne občine Ptuj. 
Skupaj z javnimi službami smo pripravili popis dodatnih mest za izobešanje zastav ob praznikih. V 
pripravi je finančna ocena. V kolikor nam bodo proračunska sredstva omogočala bomo zadevo 
uredili še v letošnjem letu oz. bomo predlagali umestitev dodatnih mest za izobešanje zastav v 
proračun za leto 2018.  
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Janez Rožmarin, Svetniška skupina Nova Slovenija je podal naslednje  
vprašanje št. 382/30: Ker ni bilo konkretnega odgovora za rov pod gradom, ki je bil nekaj 
časa odprt in je ponujal možnost ogleda, ga zanima zakaj Zavod za turizem Ptuj rova ne 
zajame v svojo ponudbo?  
Odgovor: Zavod za turizem Ptuj se je skupaj s predstavnikom Mestne občine Ptuj sestal s Samo M. 
Strelcem, ki je v letu 2016 izpeljal projekt Vstopi v skrivni Ptuj. Strinjamo se, da gre za zanimiv 
turistični produkt, smo pa skupaj ugotovili, da obratovanje zahteva tako kadrovske, finančne in 
investicijske posege. Zavod za turizem Ptuj je pripravljen prevzeti promocijo projekta, pri čemer pa 
je izvedba v rokah avtorja projekta ter upravljavca, Pokrajinskega muzeja Ptuj Ormož.   
Odgovor pripravila: Katja Gönc, direktorica Zavoda za turizem Ptuj  
 
Tatjana Vaupotič Zemljič, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala 
naslednje  
vprašanje št. 383/30: Ali je dovolj premišljeno, da se pri sanaciji kuhinje v Vrtcu Ptuj na staro 
inštalacijo položi nova keramika? 
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Mag. Andreja Komel je na seji pojasnila, da je v Vrtcu Ptuj bil sestanek, na katerega je bila 
poklicana tudi inšpektorica, ki je izdala odločbo, da bi skupaj ugotovili, katera so tista dela, ki so 
nujna in ki bodo zadostila potrebam odločbe. Dogovorjeno je, da bi se menjala keramika do višine 
1,60 m v vseh prostorih, preplesk stropov in podbojev, menjava kompletne inštalacije v kleti, ki 
zmanjšuje vplive zunanjega okolja v kuhinjo. Glede sanacije tal je bilo dogovorjeno, da se tla sanirajo 
samo v tistih delih, kjer so poškodovana. Stroji se iz kuhinje ne bodo premikali. S strani inšpekcije je 
tudi potrjeno, da so ta dela dovolj, da zadostijo pogojem normalnega dela v kuhinji.  
 
Odgovor: Kot je že bilo ustno odgovorjeno na sami seji, smo se ravno zaradi dotrajanosti talnih 
inštalacij in pomanjkanja sredstev odločili, da pri sanaciji talne keramike zamenjamo le 
poškodovane ploščice in ne celotne talne površine in s tem zadostimo pogojem danim v inšpekcijski 
odločbi. 
Odgovor pripravila: Mojca Horvat 
 
Tatjana Vaupotič Zemljič, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala 
naslednjo  
pobudo št. 384/30: Prav in nujno je, da se o problematiki Rance kot točki dnevnega reda 
razpravlja na eni izmed naslednjih sej mestnega sveta, kjer bi se temeljito pogovorili, kaj 
lahko takšna turistična točka pomeni za naše mesto. 
Odgovor: Mestna občina Ptuj je v vednost prejela Odločbo inšpektorata RS za okolje in prostor, OE 
Maribor, št. 06122-2201/2016-9, z dne 17. 2. 2017, ki je bila izdana Brodarskemu društvu Ranca 
Ptuj. Ta odločba je bila izdana v ponovnem postopku na osnovi pritožbe Brodarskega društva Ranca 
Ptuj na prejšnjo odločbo, ko je Ministrstvo za okolje in prostor odločbo gradbenega inšpektorja 
odpravilo in zadevo vrnilo v ponovni postopek gradbenemu inšpektorju. Ugotovljeno je bilo, da v 
zadevi obstoječih objektov v pristanišču Ranca, ne gre zgolj za nelegalno uporabo objekta v 
gostinske namene (kar je milejši ukrep), ampak dejansko za nelegalno gradnjo. Rok za odstranitev 
objektov je 6 mesecev od prejema odločbe (kdaj točno je inšpekcijski zavezanec prejel odločbo 
nimamo podatka) ter vzpostavitev prejšnjega stanja na zemljišču.  
Pokrita lesena terasa pred temi objekti ni predmet zgoraj izdane odločbe, se pa nahaja znotraj 
območja, ki ga imata Mestna občina Ptuj in Občina Markovci v vodnem dovoljenju. Če se bo v okviru 
sprememb in dopolnitev MLN Ptujsko jezero, ki vključujejo tudi urejanje pristanišča Ranca s privezi 
in pomoli, izkazalo, da je navedena terasa na neprimernem mestu, bo potrebno k odstranitvi 
navedene terase pozvati uporabnika - Brodarsko društvo Ranca Ptuj.   
Odgovor pripravila: Klavdija Petek 
 
Tatjana Vaupotič Zemljič, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala 
naslednje  
vprašanje št. 385/30: Ali je pri projektih urejanja nabrežin v pogovore bilo vključeno 
Komunalno podjetje Ptuj kot upravljavec pristanišča? 
Odgovor: Urejanje brežin je del projekta ureditve območja pristanišča Ranca z začasnimi 
premičnimi objekti, leseno teraso in lesenim stopniščem na gabionih ob brežini jezera. Komunalno 
podjetje Ptuj d.d. je bilo s projektom ustno seznanjeno na rednih tedenskih kolegijih župana, v 
okviru vloge za izdajo soglasja za priključek pa jim je bil dostavljen izvedbeni projekt. V ta projekt 
izvedba mostička na pomol ni vključena, bo pa mostiček, ki je bil odstranjen v fazi izvedbe urejanja 
brežine z gabioni s strani DEM, v kratkem znova nameščen v okviru obnove pomola in plavajočih 
naprav, ki so v lasti Brodarskega društva Ranca Ptuj. 
Odgovor pripravila: Klavdija Petek 
 
Metka Petek Uhan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je dala naslednjo 
pobudo št. 386/30: Pri OŠ Olge Meglič se naj ukine prvo zgornje parkirišče, saj se drugače 
intervencijska pot, ki je predvidena čez peš most ne bo mogla uporabljati.  

mailto:obcina.ptuj@ptuj.si
http://www.ptuj.si/


 

Mestni trg 1, 2250 Ptuj, telefon: 02 748 29 99, 02 748 29 17, telefaks: 02 748 29 98, e-pošta: obcina.ptuj@ptuj.si, www.ptuj.si, 

identifikacijska številka za DDV: SI85675237, MŠ: 5883598000, TRR: 01296-0100016538 

 

 

Odgovor: Na območju OŠ Olge Meglič je ob pločniku lokalne ceste št. 329402 urejeno območje 
kratkotrajnega parkiranja. Ob začetku zapore mostu se bo uredilo parkiranje na način, da bo 
omogočen normalen prehod za interventna vozila. Na celotnem območju bo poostren nadzor nad 
izvajanjem parkiranja in drugega prometa s strani nadzornih služb. 
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Metka Petek Uhan, Svetniška skupina Lista župana dr. Štefana Čelana je podala naslednjo 
pobudo št. 387/30: Pri zgornjem parkirišču Zdravstvenega doma se naj odstranita dve koriti.         
Odgovor: V sklopu predhodnih ureditvenih del priprave prometnega režima ob zapori mostu z 
ureditvijo interventnih poti, se bo izvedla odstranitev korit na zgornjem parkirišču pri 
Zdravstvenem domu Ptuj, da bo omogočen normalen prehod za interventna vozila.  
Odgovor pripravil: Aleš Gregorec 
 
Gorazd Orešek, Svetniška skupina Lista ZA Ptuj je podal naslednjo  
pobudo št. 388/30: Javnost je potrebno boljše seznaniti glede obnove strehe na OŠ Ljudski 
vrt, da se ne bo ugibalo, kdo je dal denar za obnovo, kdo bo denar dobil nazaj, oz. kdaj bo do 
vračila denarja tudi prišlo.  
Zastavljajo se tudi vprašanja zakaj je občina menjala celotno streho, če je samo nekje 
zamakalo, kakšen je bil strošek vseh del? Ali so že ugotovljeni vzroki, zakaj je sploh prišlo do 
zamakanja, čigava je krivda? V kakšni fazi je razsodba, kdaj se pričakuje, da bo le ta 
zaključena?  In končno, zakaj v osnovi streha ni bila narejena po projektu? 
Odgovor: Občina je naročila zamenjavo celotne strehe, ker so mesta zamakanja bila razpršena po 
celotni strehe in prav tako ugotovljeni preveliki povesi strešnih panelov. Stanje strehe, natančneje 
strešne kritine, je bilo že tako kritično, da je občina že čez zimo morala izvesti interventne ukrepe in 
namestiti začasne podpore, ki so preprečevali porušitev zaradi morebitnih večjih količin snega.  
 
Po  treh letih neuspešnih prigovarjanj in dokazovanj krivde za nastalo stanje strehe je interventne 
ukrepe in samo menjavo strešne kritine financirala občina v skupni višini 308.819,90 EUR. Občina 
pričakuje vračilo denarja iz naslova tožbe, ki jo je vložila januarja 2016 proti izvajalcu, projektantu 
in nadzorniku Rekonstrukcije in dozidave OŠ Ljudski vrt – II- faza ter lastniku sončne elektrarne. 
Čas vračila denarja je odvisno od trajanja sodnih postopkov.  
 
Dokler sodni postopek ni dokončno zaključen ne moremo dokončno govoriti o vzrokih zamakanja. 
Sodni izvedenec v svojem izvedeniškem mnenju sicer navaja nastalo škodo in posledice, ter kot 
glavni vzrok nestrokovno montažo sončne elektrarne, delno pa tudi neustrezno kritino in 
neustrezno namestitev le te, vendar bo dokončno odločitev podalo sodišče.  
 
Razsodbe v zadevi tožbe za povrnitev škode v zvezi s streho OŠ Ljudski vrt še ni, postopek trenutno 
še teče na prvi stopnji, pri Okrožnem sodišču na Ptuju. Tožba je bila vložena v mesecu januarju 
2016, aprila 2016 je stekel še postopek za zavarovanje dokazov pred ponovno zamenjavo kritine, 
avgusta 2016 pa je sodni izvedenec sodišču predložil svoje mnenje, o katerem s(m)o se stranke 
obsežno izrekle v svojih vlogah. Narok za glavno obravnavo je bil na sodišču razpisan 25. 4. 2017, 
vendar je bil na prošnjo tožene stranke (ARBOL d.o.o.) preklican, novega termina naroka pa sodišče 
še ni razpisalo. Zaključek zadeve, ki je tako kompleksna zaradi vsebine zadeve in števila tožencev, je 
težko napovedati, okvirno pa bi lahko pričakovali, da se zadeva vsaj na prvi stopnji zaključi v 
naslednjem letu. Kolikor se bo spor nadaljeval še na drugi stopnji (torej v primeru precej 
pričakovane pritožbe katere od strank), pa je k temu pridati še dodatnega pol leta.  
Kdo je v času gradnje naročil spremembo izvedbe strešne kritine v tem trenutku iz sodnega 
postopka ni jasno saj tožene stranke (izvajalec, nadzor in projektant) trdijo, da je to naročil naročnik 
sam, za kar pa ne obstaja nobena dokumentacija iz katere bi bilo razvidno ali je bila zamenjava 
strešne kritine s cenejšo varianto ter zamenjava strešne konstrukcije iz lesene na cenejšo kovinsko  
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res naročena s strani naročnika. V času investicije tudi ni bil narejen poračun manjvrednosti strešne 
kritine zato trditve vseh vpletenih občina v tožbi negira. 
Odgovor pripravili: Mojca Horvat in Nina Horvat 
 
 

Miran Senčar,  
župan Mestne občine Ptuj  
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